
Zápis

 na veřejné zasedání zastupitelstva obce Kvítkov
konaného v úterý   dne 22.10.2024 od 17 .00 hod  

Přítomni:  Zelenková  Jana,  Zelenka  Jaroslav,  Zelenková  Jana  ml.,Kurtinec  Jaroslav  ,Málek 
Roman,,Novotný František, Bauer David,  Kebrlová Jana,  Zahradník Miroslav

Omluvení:  

Zasedání bylo řádně svoláno, informace byla zveřejněna na úřední desce a na elektronické úřední 
desce OÚ Kvítkov 14.102024 do 23.10.2024
Předsedající oznámil, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, je přítomno 9  členů 
zastupitelstva z celkového počtu 9 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášení schopné

Ověřovatelé zápisu: 
Podle platného jednacího řádu určil předsedající ověřovatele zápisu:
Zelenka Jaroslav, Zelenková Jana ml.

Zapisovatelka: Zelenková Jana

Program

1. Výměna světel veřejného osvětlení
2. Informace o opravách MK
3. Informace o projektu na opravu MK
4. Popelnice na separovaný odpad
5. Finanční příspěvek na povodně
6. Informace o rozpočtové změně č. 3/2024
7. Příprava rozpočtu na rok 2025
8. Termínovaný vklad
9. Různé

                      Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0
Program veřejného zasedání byl schválen
Usnesení č. 1//10/2024

1. Výměna světel veřejného osvětlení
     Firma COMPAG poslala nabídku na výměnu stávajících světel za svítidla LED. 
     Jedná se o 15 ks. Cenová nabídka je na 122 331,82 Kč. Světla jsou stmívací, tj.
     Záleží jak se nastaví. 

   Návrh usnesení:
   Zastupitelstvo obce schvaluje výměnu 15 ks světel VO dle nabídky firmy COMPAG CZ



   V Lukách 95/V 471 24 Mimoň IČO 62241630  a pověřuje starostku obce k podepsání 
    smlouvy

 Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0 Zdrželi se:0
Usnesení č. 2//10/2024 bylo schváleno

2. Informace o opravách MK
    Starostka obce informovala o opravách místních komunikací. Pracovník firmy 
   SaM se byla díval na místa. Jedná se o MK v Podolí  389 a MK 499 a 510 .
   Doporučuje opravu MK v Podolí nechat na jaro. Požádala jsem ho aby udělal i 
   návrh na opravu MK 499 a 510. Pošle cenové nabídky.

Vzato na vědomí
3. Informace o projektu na opravu MK
    Oslovila jsem projektanta pana Karla, byl se zde podívat a navrhne řešení vč. Odvodnění. Až 
bude mít návrh hotový přijfaajde na zastupitelstvo a zde se můžeme dohodnout a případně dát i naše 
podněty. 

Vzato na vědomí

4. Popelnice na separovaný odpad
    Máme cca 35 zájemců, cena za svoz plast 120 l 77,- papír 62, svoz by byl 1x za 14 
    dní, popelnice jsou čipované. AVE bude každý měsíc posíla výkaz, kdo vyvážel
    
    Návrh usnesení
    Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení popelnic 120l na plast a papír

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0 Zdrželi se:0
   Usnesení č. 3//10/2024 bylo schváleno

5. Finanční příspěvek na povodně
    Starostka navrhla poslat finanční dar obci postižené v září 2024 povodní.
    Starostka vybere obec na Moravě
    
  Návrh usnesení
    Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar ve výši 50.000,- Kč obci, která byla postižena v září 
    2024 povodní. Výběr provede starostka obce

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0 Zdrželi se:0
   Usnesení č. 4//10/2024 bylo schváleno

6. Informace o rozpočtovém opatření č. 3/2024
     Byla provedena z důvodu koupě pozemku a dotací na krajské volby.
     

     Vzato na vědomí

7. Příprava rozpočtu na rok 2025
    Do rozpočtu budou zařazeny
    oprava hřbitova,
    oprava budovy OÚ

      Vzato na vědomí

8. Termínovaný vklad
     Bylo nám vráceno v říjnu 15 mil. Kč + úroky 500 000,- Kč



     Současné sazby TV           CNB         KB
     3 měsíce                                4              3,25  
     6 měsíců                              3,80           2,75
     9 měsíců                              3,65           --
   12 měsíců                              3,5             2,5
 Zastupitelstvo pověřuje starostku obce k zřízení termínovaných vkladu u ČNB ve výši 15 500 000,- 
Kč

  Vzato na vědomí
9. Různé
    Rozsvícení stromečku  30.11.2024  - 23.11. od 13 stavění stromku
    Mikuláš- bude chodit 5.12.2024
    Dárky pro důchodce vánoce  750,- poukaz a kolekce
    Ohňostroj – budeme dělat 31.12.  od 18 hod
     Tři králové    11.1.2025
     FVE zatím nebudeme pořizovat.

Vzato na vědomí

V Kvítkově   29.10.2024

Zapisovatelé:   ………………………………..

                         ……………………………….

Zelenková Jana
starostka obce


